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Název  10. zasedání finančního výboru 

Datum konání 19.5.2020 

Místo konání Zasedací místnost MÚ 

Přítomni 

ing. Miroslav Staněk ,  ing. Eva Míčová,   Alena Maršálková,   
ing. Martin Adamec , p. Jaroslav Daňa , ing. Gabriela Riegrová , 
p. Martina Lukesová 
Hosté: Mgr. Michaela Trněná, p. Ivona Kappelová 

Omluven 
 ing. Jana Skácelová , ing. Petr Horák 
 

Program Viz. níže 

Obsah 

 
Program: 

1. Zahájení a schválení programu jednání, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 

2. Účetní závěrka města za rok 2019 

3. Závěrečný účet města za rok 2019 

4. Rozpočtový výhled  

5. Investiční úvěrový rámec 

6. Provozní úvěr města 

7. Diskuze členů FV - různé 

8. Závěr 
 
Průběh jednání: 

1. Zahájení a schválení programu jednání, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 

Jednání zahájeno v 17:05. Zapisovatelem určen ing. Miroslav Staněk, ověřovatelkou 

ing. Gabriela Riegrová. 

Předseda FV konstatoval přítomnost 7 členů FV, FV je usnášeníschopný. 

Schválen program jednání. 

Hlasování: 7 pro 
 
2.   Účetní závěrka města za rok 2019 

       Předseda FVa p. Kappelová seznámili členy FV s podklady k účetní závěrce za rok  

      2019. 

 

Návrh usnesení: 

FV doporučuje ZM schválit navrženou účetní závěrku města za rok 2019. 

       Hlasování: 6pro 

       zdržel  se  ing. Adamec  

       Návrh schválen 
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3.  Závěrečný účet města za rok 2019 

Předseda FV , p starostka a p. Kappelová seznámili členy FV se závěrečným účtem města za 

rok 2019  s výsledky přezkumu hospodaření města . Město v roce 2019 skončilo hospodaření 

se schodkem ve výši 39mil. oproti předpokládanému 96mil. Investiční akce sanace ICEC a 

výstavba nového pavilonu ZŠ zahájeny se zpožděním , přesun do roku 2020. Město 

k31.12.2019  spravovalo majetek ve výši 971 mil. 

 

Návrh usnesení: 

 FV doporučuje ZM ke schválení  Závěrečný účet města za rok 2019 a pro projednání 

na ZM požaduje po FO následující doplnění: 

- u běžných výdajů rozepsat a zdůvodnit nevyčerpané výdaje 

- doplnit odkud bude pokryt schodek rozpočtu 

- ověřit výsledek hospodaření SATESa 

- ověřit a doplnit přírůstky a úbytky dlouhodobého majetku a pozemků 

 Hlasování: 6pro 

zdržel  se  ing. Adamec 

   Návrh schválen 

 

4. Rozpočtový výhled na roky 2021 -2025 

Město musí do konce roku 2020 schválit rozpočtový výhled na roky 2021 -2025. 

Vzhledem k současné situaci v souvislosti s koronavirem lze očekávat dopady do rozpočtu , 

bude lépe počkat do druhé poloviny roku 2020 a pracovat s přesnějšími daty. 

 

Návrh usnesení: 

FV doporučuje ZM nyní rozpočtový výhled neschvalovat, ZM nyní předložit 

připravenou finanční analýzu města, po FO požaduje pro ZM připravit dopady do 

příjmů a výdajů města v souvislosti s koronavirem  a rozpočtový výhled doporučuje 

schválit až koncem roku s ohledem na další vývoj. 

 

Hlasování: 7pro 

Návrh schválen. 

 

5. Investiční úvěrový rámec města 

Město poptávalo investiční úvěrový rámec ve výši 180 mil. Kč . Osloveno bylo 6 bank 

(ČSOB, ČS, KB, RB,Sberbank a UniCredit). Hodnotící kritérium bylo jednotné, nejnižší 

nabídková cena – procentuální hodnota/marže od sazby 3M PRIBOR. Nabídku podaly dvě 

banky, Komerční (marže 0,1%p.a). a UniCredit (0,39 % p.a.). Hodnotící komise doporučuje 

k výběru na základě nabídky Komerční banku. 

 

Návrh usnesení: 

FV doporučuje ZM schválit investiční úvěrový rámec ve výši 180 mil. Kč  s Komerční 

bankou na základě vysoutěžených podmínek. 

 

Hlasování: 6pro 

zdržel  se p. Daňa 

   Návrh schválen 
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6. Provozní úvěr města 

V souvislosti s letošními investičními akcemi je souběžně s bankami projednávána otázka 

revolvingového úvěru, který má sloužit k překlenutí časového nesouladu mezi příjmy a 

výdaji. Jedná se o technický nástroj na dokrytí finančních prostředků z dotací, které budou 

dotační orgány městu posílat až po realizaci akcí. Tento nástroj zároveň posiluje jistotu města 

při řízení krátkodobého CASH FLOW s ohledem na výši sjednaných investic. Nejedná se o 

dlouhodobý závazek (zadluženost) města. Odhady propadu daňových příjmů města  

v souvislosti s koronavirem byly mezi 23-25 mil. Kč pro letošní rok. Může se jednat i o vyšší 

částku, v dubnu zaznamenalo město propad na sdílených daních o 40% oproti březnu. Na 

dotované projekty není výhodné používat dlouhodobé peníze. 

Město oslovilo banky, které podaly nabídku na investiční úvěrový rámec . 

Návrh usnesení: 

FV doporučuje ZM schválit revolvingový úvěrový rámec ve výši 100 mil. Kč . 

Na základě předložených nabídek doporučuje UniCredit banku. 

FV požaduje ověřit při jednání s bankou: 

- poplatek za rezervaci zdrojů, který není v nabíce UniCredit banky  uveden 

- podmínky/možnost čerpaní v menších transakcích, než v nabídce uvedených 500 000,- 

Kč 

- podmínky UniCredit banky pro možné prodloužení úvěru po roce splatnosti 

 

Hlasování: 6pro 

zdržel  se p. Daňa 

   Návrh schválen 

 

7.Diskuze členů FV – různé 

 FV navrhuje pravidelný reporting z úvěrů i úroků na účtech. Na jednání RM bude předán 

úkol k zajištění p. tajemníkovi. 

Info o dotacích – FV na předchozím jednání doporučil pozastavení schvalování dotací 

v souvislosti s koronavirem , kdy některé spolky nebudou mít na co vyčerpat , RM  rozhodla 

dotace vyplatit a pak případné nedočerpání vracet. 

 

 8.   Závěr 
Jednání bylo ukončeno v 19:35. 
 
Zpracoval a zapsal : ing. Miroslav Staněk 
V Šlapanicích 19.5.2020 

 
ing. Miroslav Staněk                          ing. Gabriela Riegrová 
předseda výboru                                   ověřovatelka  zápisu 

 
Vyhotovil : ing. Miroslav Staněk  

Podpis: 
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